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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-06/2024 
Datum:  10. 9. 2024  

 
 

ZAPISNIK 
15. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 10. 9. 2024, ob 18. uri, 

v Vili Vipolže 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Anja Pertovt, Jurij Špacal, David 
Saksida, Damjan Birtič, Robert Feri, Zvezdan Prinčič, Tanja Baša Jasnič, Nadja Šfiligoj, dr. Karol Peter Peršolja, Lilijana 
Kastelic, Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, Dušan Bremec – Medobčinska uprava MONG, Občine 
Ajdovščina in Občine Brda, Boštjan Mljač – Golea, Nives Cukjati – vodja vrtca pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 14. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju Proračuna Občine Brda v prvem polletju 2024  
5. Polletno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda za 

leto 2024  
6. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih  
7. Sklep o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini Brda in drugih pogojev v vrtcih  
8. Sklep o financiranju začasnih spremljevalcev učencem s posebnimi potrebami za šolsko leto 2024/2025  
9. Sklep o soglasju k določitvi in izplačilu delovne uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za direktorja javnega 

zavoda Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda  
10. Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet območne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti Nova 

Gorica  
11. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 340/3 k. o. Šmartno  
12. Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičninah v k. o. Kozana  
13. Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 317/2 k. o. Krasno  
14. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 14. redne seje  
15. Pobude in vprašanja svetnikov   
16. Realizacija sklepov 14. redne seje  
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 16 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
    

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 14. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik javnega in zapisnik nejavnega dela 14. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik javnega in zapisnik nejavnega dela 14. redne seje. 
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Ad 3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 15. redne seje.  
 
Predsedujoči na predlog župana predlaga umik točke Ad9 »Sklep o soglasju k določitvi in izplačilu delovne uspešnosti iz 
naslova povečanega obsega dela za direktorja javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda«.  
 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 15. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju Proračuna Občine Brda v prvem polletju 2024 
 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Proračun za leto 2024 je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 10. redni seji dne 19. 12. 2023. Pri 
pripravi plana se je upoštevalo izhodišča Ministrstva za finance v sklopu proračunskega priročnika za pripravo 
občinskih proračunov ter realno se je opredelilo pričakovane prihodke, opredelilo potrebne tekoče odhodke in tekoče 
transfere ter investicije v teku, najnujnejše investicijsko vzdrževanje ter investicije oziroma projekte, ki izpolnjujejo 
pogoje za umestitev v proračunske dokumente. Bistven vpliv na pripravo proračuna za leto 2024 so imela še vsaj 
naslednja dejstva: znesek primerne porabe na prebivalca v RS, predvidena prodaja premoženja na podlagi 
povpraševanja, planirani višji komunalni prispevki zaradi predvidenega povečanja investicij oz. gradenj. 
Zaradi spremenjenih okoliščin, ki ob pripravi proračuna oz. spremembi proračuna niso bila znana, je bilo potrebno v 
prvi polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar se je odrazilo v sprejetju I. rebalansa proračuna Občine Brda za 
leto 2024 in sicer dne 21. 5. 2024 na 14. redni seji.  
 
Razlogi za pripravo I. rebalansa proračuna glede na sprejeti proračun: 
 
1) Večje premembe prihodkov 
Nedavčni prihodki: 

• Povečanje drugih nedavčnih prihodkov: povečanje drugih izrednih nedavčnih prihodkov iz naslova povračila 
intervencijskih stroškov nastalih v povezavi z izvajanjem nalog zaščite, reševanja in pomoči ob neurju v znesku 
10.771 Eur; 

Kapitalski prihodki: 

• zmanjšanje kapitalskih prihodkov iz naslova prihodkov od prodaje osnovnih sredstev v skupnem znesku 19.138 
Eur; 

• zmanjšanje kapitalskih prihodkov iz naslova prihodkov od prodaje zemljišč in neopredmetenih sredstev v 
skupnem znesku 3.335 Eur; 

Transferni prihodki: 

• zmanjšanje prejetih sredstev iz državnega proračuna za investicije v višini 557.242 Eur iz naslova zamika izgradnje 
Vrtca na Dobrovem; 

• nova planirana sredstva prejeta iz državnega proračuna iz sredstev proračuna EU in drugih držav (kohezijski sklad) 
v znesku 115.500 Eur za projekt OCPS - občinska celostna prometna strategija (19.600 Eur) in Sončne elektrarne 
na javnih stavbah (95.900 Eur); 

• nova planirana sredstva prejeta iz EU in drugih držav v znesku 2.455 Eur za projekt Mala Sabotinska krožna pot. 
 
2) Večje spremembe odhodkov 
Tekoči odhodki: 

• izdatki za blago in storitve: povečanje stroškov oglaševalskih storitev in stroškov objav za 9.240 Eur, povečanje 
splošnega materiala in storitev za 1.760 Eur, povečanje posebnega materiala in storitev za 4.702 Eur, povečanje 
električne energije za 5.000 Eur, povečanje vode in komunalne storitve za 4.100 Eur, povečanje stroškov tekočega 
vzdrževanja drugih objektov za 25.500 Eur (beljenje v gradu Dobrovo) ter druge odškodnine in kazni za 9.000 Eur 
vezane na projekt Kolesarska povezava Nova Gorica-(Italija)-Vipolže-Dobrovo; 

• plačilo domačih obresti: višina obresti se ne spreminja le razporejena so sredstva med plačili obresti od kreditov 
pri poslovnih bankah in pri javnemu skladu; 

Tekoči transferi: 

• povečanje drugih transferov posameznikom: višji odhodki pri regresiranju oskrbe v domovih za 7.000 Eur; 
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• povečanje tekočih transferov javnih zavodov za 71.700 Eur od tega 41.700 Eur za ZTKMŠ Brda in sicer: za razpise 
ZTKMŠ Brda za organizacijo dogodkov, za Festival briške češnje, za tiskovine in zakup sejemskega prostora na 
sejmih v tujini. Za OŠ A. Gradnika Dobrovo pa se je povečalo sredstva za 30.000 Eur, glede na izkazano negativno 
poslovanje v preteklem letu in vedno višje stroške za delovanje; 

Investicijski odhodki: 

• nakup opreme: povečanje sredstev za nakup druge opreme za 40.610 Eur; od tega 13.000 Eur za nabavo vitrin za 
muzejsko zbirko in svetilnih ekranov za avlo gradu saj je prišlo do razlike v ceni v primerjavi z ocenjeno vrednostjo 
v projektu, 20.000 Eur za nakup kabin za nogometno igrišče ter razliko za dodatno opremo v športnem parku 
glede na potrebe in drugo opremo za posamezne vaške skupnosti; 

• novogradnje, rekonstrukcije in adaptacije: zmanjšanje sredstev za novogradnje iz naslova zamika izgradnje Vrtca 
na Dobrovem ter povečanje sredstev za ureditev parkirišča in javnih sanitarij v naselju Šmartno za razliko v višini 
733.364 Eur; 

• investicijsko vzdrževanje in obnove: zmanjšanje sredstev za investicijsko vzdrževanje in izboljšave za 13.500 Eur 
ter povečanje sredstev za obnove cest, javnih površin, kanalizacije za 37.900 Eur; 

• nakup zemljišč in naravnih bogastev: povečanje sredstev za nakup zemljišč za 3.960 Eur; 

• študije o izvedljivosti projektov, projektna dokumentacija, nadzor in investicijski inženiring: povečanje sredstev za 
investicijski nadzor za 3.000 Eur, povečanje sredstev za načrte in drugo projektno dokumentacijo za 18.119 Eur; 

Investicijski transferi: 

• povečanje investicijskega transfera nepridobitnim organizacijam in ustanovam za 130.500 Eur za nabavo 
gasilskega vozila, in sicer avtocisterne za potrebe gašenja požarov (rabljeno vozilo) in montažno garažo za vozilo; 

• povečanje investicijskega transfera javnim zavodom za 7.800 Eur: predvidelo se je sredstva za nakup programa 
Power BI za učinkovitejše vodenje realizacije finančnega načrta za ZTKMŠ Brda ter za nabavo vozila za prevoz 
hrane iz kuhinje do vrtca ter vrtca v Biljani. 

 
Prvo polletje dejansko izkazuje že izvedena in plačana dela v obdobju v prvih petih mesecih leta. To pomeni, da so 
lahko dela v prvem polletju že bila naročena oz. izvedena, vendar računi za opravljene storitve zaradi 30 dnevnega 
plačilnega roka še niso bili plačani. 
Občina je v prvem polletju leta 2024 realizirala prihodke v višini 3.155.136 Eur, kar predstavlja 34,8 % načrtovanih 
proračunskih prihodkov. Na odhodkovni strani pa je bilo realiziranih 3.070.313 Eur, kar predstavlja 32,5 % glede na 
plan ter izkazuje presežek prihodkov nad odhodki v višini 84.823 Eur. V prvem polletju se je odplačalo kredit v znesku 
181.373 Eur, od tega znaša 127.709 Eur odplačilo kreditov poslovnim bankam, 16.667 Eur odplačilo kredita javnemu 
skladu in 36.998 Eur odplačilo kreditov državnemu proračunu. Stanje sredstev na računu (prihodki-odhodki-odplačila 
dolga): prikazan je primanjkljaj oz. presežek odhodkov nad prihodki v znesku 96.551 Eur. 
Na prihodkovni strani je manjša realizacija pri davkih na nepremičnine, predvsem iz naslova nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča (odločbe s strani Furs-a še niso bile poslane do 30.6.), pri drugih nedavčnih prihodkih (manjša 
realizacija komunalnega prispevka), pri kapitalskih prihodkih (neuspešne dražbe) in pri prejetih donacijah. Večja 
realizacija pa je pri davkih na dediščine in darila in davkih na premičnine ter prejeta sredstva iz državnega proračuna. 
Na odhodkovni strani je manjša realizacija pri investicijskih odhodkih in investicijskih transferih. Večje investicije, ki so 
predvidene v letošnjem letu so: Investicije in investicijsko vzdrževanje občinskih cest in pločnikov, Ureditev parkirišča 
in javnih sanitarij v naselju Šmartno, Nove muzejske zbirke na gradu Dobrovo Nogometno igrišče v športnem parku 
Vipolže - III. Faza (razsvetljava). 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Sprejme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brda za leto 2024 v obdobju od 1. 1. do 30. 6. 2024. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 5. 

 
Polletno poročilo o delu Medobčinske uprave Mestne občine Nova Gorica, Občine Ajdovščina in Občine Brda za leto 
2024 
 
Polletno poročilo predstavi Dušan Bremec iz Medobčinske uprave MONG, Občine Ajdovščina in Občine Brda.  
 
V predstavljenem Polletnem poročilu o delu Medobčinske uprave je predstavljeno delo medobčinske inšpekcijske in 
medobčinske redarske službe v prvem polletju leta 2024.  
Upoštevaje dejansko zasedeno kadrovsko strukturo in dejstvo, da je kadrovski manko pri medobčinskih redarjih v 
prvem polletju 2024 znašal kar 43% do meseca aprila, ko je z opravljenim izpitom nastopila delo z vsemi pooblastili 
ena občinska redarka, je rezultat delovanja medobčinskega redarstva na podobni ravni, kot v prejšnjem obdobju 
poročanja.  
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Začetek meseca maja, pa do konca junija, je še vedno bil evidentiran kadrovski manko v višini 30% in zato je prioriteta 
do konca tega leta zapolniti dve sistemizirani delovni mesti občinskih redarjev.  
Do konca tega leta (predvidoma jeseni), je planirana vzpostavitev sistema izvajanja meritev hitrosti motornih vozil in 
sicer na območjih soustanoviteljic.  
Trenutno poteka faza izvedbe skupnega javnega naročila in hkrati vzpostavitev vseh logističnih zahtev (informacijska 
podpora) ter aktivnosti za dostop do potrebnih evropskih uradnih evidenc, za učinkovito delovanje sistema. Z uvedbo 
sistema za izvajanje meritev hitrosti in zaradi potrebe nove kadrovske podpore le temu, bo potrebno izvesti 
spremembo sistemizacije delovnih mest.  
 
Bistvene posebnosti, ki so zaznamovale obdobje poročanja:  

- pomoč pri urejanju – nadzoru prometa ob velikih mednarodnih in lokalnih prireditvah (kolesarska dirka);  
- nadzor nad morebitnimi povzročitelji onesnaženosti javnih cest s traktorji;  
- nadzor nad ekološkimi otoki – Hum, Vipolže;  
- ozaveščanje ljudi o pravilnosti ločevanja komunalnih odpadkov;  
- nadzor nad mirujočim prometom: Šmartno, Medana in Dobrovo ob osnovni šoli (tudi ob vikendih in 

popoldan);  
- v sodelovanju s Policijo, izvedba akcije »Varnost kolesarjev«;  
- pomoč pri urejanju – nadzoru prometa, ob primerih manjših plazov ob cestah  

 
Dr. Karol Peter Peršolja pove, da vaščani Gonjač opozarjajo na prehitro vožnjo voznikov iz smeri Kojsko proti Gonjačam 
do krožnega križišča in da se je na tem odseku zgodilo že tudi nekaj prometnih nesreč. Predlagajo, da se postavi 
prikazovalnik hitrosti oz. neko hitrostno oviro z namenom, da se voznike opozori na to, da je v bližini krožno križišče in 
avtobusno postajališče.  
 
Dušan Bremec pojasni, da tako v Občini Ajdovščina kot tudi v Občini Brda poteka uvedba merilnikov hitrosti. V Mestni 
občini Nova Gorica in Občini Ajdovščina so sprejeli odločitev, da bodo postavili radarje, kar predstavlja zelo velik 
finančni zalogaj, javno naročilo za to je že v teku. V sled tega se bo merilnike hitrosti v prvi fazi uvedlo le v Mestni 
občini Nova Gorica in Občini Ajdovščina, kasneje pa tudi na kritičnih točkah v Brdih. Najbolj kritičen odsek v Brdih je 
cesta Dobrovo – Vipolže, kjer je speljana tudi kolesarska pot. Strinja pa se, da bi se lahko na predlaganem odseku 
postavilo tablo »Vi vozite«.  
 
Vilko Prinčič pove, da bi morali nujno vzpostaviti red na komunalnih odlagališčih (povečati število kontejnerjev za 
ločene odpadke in zmanjšati zelene kontejnerje) ter nujno enkrat tedensko izvajati nadzor.   
 
Dušan Bremec pojasni, da redar nima nobene pristojnosti izvajanja nadzora na odlagališčih ampak jo imajo inšpektorji. 
Inšpektorji ob določenih postopkih lahko izsledijo kršitelje, večinoma pa se lahko zelo hitro zaključijo.  
 
Goran Simčič meni, da podatki v podanem poročilu niso realni in ne držijo. Strinja se s tem, da bi morali, glede zbiranja 
komunalnih odpadkov, večkrat izvajati poostrene nadzore. Prepričan je, da bi bili občani bolj pazljivi pri odlaganju in 
ločevanju odpadkov.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       
 
Jurij Špacal predlaga tehtanje komunalnih odpadkov po posameznih vaških skupnostih in javno objavo podatkov v 
Briškem časniku. S tem bi pridobili podatke, kako posamezne vaške skupnosti ločujejo odpadke.        
 
Župan Franc Mužič predlaga sestanek na to temo z udeležbo medobčinske uprave, Komunale Nova Gorica d. d. in 
občinskih strokovnih služb.      
 

Ad 6. 
 
Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta in njihovih učinkih  
 
Letno poročilo predstavi Boštjan Mljač – Golea.  
 
Občinski svet Občine Brda je na svoji seji dne 14. 7. 2009 sprejel Lokalni energetski koncept, ter za izvajanje ukrepov, 
predlogov in projektov aktivnosti iz lokalnega energetskega koncepta pooblastila Goriško lokalno energetsko agencijo 
GOLEA. Slednja je s sklepom zadolžena za izdelavo letnih poročil in načrtov izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega 
načrta Lokalnega energetskega koncepta občine Brda, ter za organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta 
Lokalnega energetskega koncepta občine Brda. Poročilo je pripravljeno v skladu z zahtevami Pravilnika o metodologiji 
in obvezni vsebini lokalnega energetskega koncepta (Uradni list RS, št. 56/2016). Po omenjenem pravilniku mora biti 
poročilo, katerega sestavni del je tudi plan za izvajanje aktivnosti v letu 2024, obravnavano na občinskem svetu in 
poslano pristojnemu ministrstvu. 
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Dr. Karol Peter Peršolja predvideva, da mora biti postavitev sončnih elektrarn na občinskih javnih objektih dokončana 
do konca letošnjega leta, saj v nasprotnem primeru 70% sredstev s strani Ministrstva za okolje, podnebje in energijo 
občina ne bo prejela.  
 
Boštjan Mljač pojasni, da je postopek javnega naročila izpeljala Mestna občina Nova Gorica v sodelovanju z Občino 
Brda. Smatra se, da bo vse izvedeno v roku, hkrati pa je že pripravljen predlog dopolnitve Zakona o spodbujanju rabe 
obnovljivih virov energije, ki predvideva, da se bo lahko v nekih določenih primerih tudi take projekte, ki bodo 
zaključeni v starem letu, zadostilo cilju z oddajo vloge za priključitev na omrežje.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Občinski svet Občine Brda se je seznanil z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz akcijskega načrta Lokalnega 
energetskega koncepta in njihovih učinkih za leto 2023 ter planom aktivnosti za leto 2024. 

2. Sklep velja takoj. 

 
Ad 7. 

 
Sklep o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini Brda in drugih pogojev v vrtcih 
 
Obrazložitev podata Nika Fabricijo Jug in Nives Cukjati – vodja vrtca pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo.  
 
19. člen Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo, določa, da se 
uskladitev cen po elementih, ki jih določa ta metodologija, opravi enkrat letno glede na letne rasti elementov. 20. člen 
Pravilnika pa dodaja, da sklep o določitvi cene sprejme lokalna skupnost.  
 
OŠ Alojza Gradnika Dobrovo je Občini Brda skladno z 19. členom Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen 
programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo, 9. 8. 2024 dostavila predlog uskladitve cen programov predšolske vzgoje; 
predlog je pripravljen na podlagi predpisane metodologije za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno 
službo (6. člen Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo). Cene 
programov, oblikovane po tej metodologiji, so podlaga za izračun plačila staršev in izračun razlike med ceno programa 
in plačilom staršev, ki jo je v skladu z 28. členom Zakona o vrtcih dolžna zagotavljati lokalna skupnost, v kateri imajo 
otrokovi starši stalno prebivališče. 
Kot elementi za oblikovanje cen programov se ne podlagi metodologije upoštevajo: stroški dela, stroški materiala in 
storitev in stroški živil za otroke (podroben opis v prilogi Predlog cene). 
Stroške, ki niso elementi za izračun cen po pravilniku, krije vrtcu ustanovitelj v skladu z zakonom, aktom o ustanovitvi 
zavoda oziroma v skladu s pogodbo o financiranju zavoda.  
 
Na podlagi elementov za oblikovanje cen programov je izračunana ekonomska cena programov v javnem vrtcu v 
Občini Brda mesečno na otroka: 

 Ekonomska cena programa v javnem 
vrtcu v Občini Brda na mesec  

I. starostno obdobje  

• za celodnevni – 9 urni program 793,05 Eur 

• za 6 urni program s kosilom 725,27 Eur 

II. starostno obdobje  

• z celodnevni – 9 urni program 580,48 Eur 

• za 6 urni program s kosilom 529,41 Eur 

 
Občina Brda želi tudi v prihodnje ohranjati cenovno in socialno politiko pri oblikovanju cen programov v vrtcu, zato se 
za otroke, ki imajo stalno bivališče v občini Brda in obiskujejo vrtec pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, ter za otroke, ki 
obiskujejo vrtec pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, priznava dodatna ugodnost. 
 
Predlagana cena za starše:   

I. starostno obdobje  

• za celodnevni – 9 urni program 670,34 Eur 

• za 6 urni program s kosilom 614,03 Eur 

II. starostno obdobje  

• z celodnevni – 9 urni program 488,77 Eur 

• za 6 urni program s kosilom 454,60 Eur 
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Skladno z zakonodajo starši plačajo ceno programa, v katerega bo otrok vključen. Starši plačajo največ 77% cene 
programa, razliko krije lokalna skupnost. Višina procenta (%) plačila staršev je odvisna od odločbe oz. razvrstitve v 
plačne razrede, kar staršem na podlagi vloge odloči Center za socialno delo. Največ staršev otrok v našem vrtcu 
plačuje 35% cene programa v vrtcu.  
 
Mesečno plačilo za otroka se zniža za stroške prehrane, v primeru otrokove odsotnosti. V  primeru upravičene bolniške 
odsotnosti otroka, ki mora biti daljša od 15 zaporednih delovnih dni, se staršem prizna oprostitev plačila na podlagi 
zdravniškega potrdila (velja za starše s stalnim prebivališčem v Občini Brda). V poletnih mesecih v obdobju od 1. julija 
do 31. avgusta lahko starši uveljavljajo rezervacijo zaradi počitniške odsotnosti; v skladu s sklepom občinskega sveta 
bodo starši še naprej plačevali 25 % od njihovega z odločbo določenega dohodkovnega razreda.  
Navedene olajšave bodo veljale samo za otroke s stalnim prebivališčem v Občini Brda in ki so vključeni v vrtce na 
območju Občine Brda. 
 
Predlog cene programov v javnih vrtcih sta obravnavali tudi Komisija za socialna vprašanja in Komisija za 
negospodarske dejavnosti na skupni seji dne 9. 9. 2024. Komisija za negospodarske dejavnosti ni bila sklepčna.  
 
Komisija za socialna vprašanja se je seznanila s predlogom cene programov v javnem vrtcu v Občini Brda in drugih 
pogojev v vrtcih.  
Komisija je predlog potrdila in gradivo ocenila kot vsebinsko primerno za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

Občinski svet Občine Brda sprejme sklep o določitvi cen programov v javnih vrtcih v Občini Brda in drugih pogojev v 
vrtcih.  

 
Ad 8. 

 
Sklep o financiranju začasnih spremljevalcev učencem s posebnimi potrebami za šolsko leto 2024/2025 
 
Obrazložitev poda Nika Fabricijo Jug.  
 
S strani OŠ Kozara Nova Gorica je Občina Brda prejela prošnjo, da bi še naprej, v šolskem letu 2024/25 financirala 
stroške polne zaposlitve dveh začasnih spremljevalcev, ki bi še naprej nudili pomoč dvema učencema iz Brd. 
Prvi spremljevalec je potreben za učenca, ki je v odločbi o usmeritvi opredeljen kot otrok: 

• z zmerno motnjo v duševnem razvoju,  

• z najtežjo izgubo sluha,  

• dolgotrajno bolan otrok  

• in z zmerno gibalno oviranostjo. 
Drugi spremljevalec je potreben za učenca, ki je v odločbi o usmeritvi opredeljen kot otrok: 

• z zmerno motnjo v duševnem razvoju,  

• dolgotrajno bolan otrok in  

• in otrok z lažjimi govorno-jezikovnimi motnjami. 
Otrok ima diagnozo epilepsije in prejema večtirno protiepileptično terapijo.  
 
Osnovna šola navaja, da so stalni spremljevalci za otroke s posebnimi potrebami nujno potrebni, saj poskrbijo, da ti 
učenci zaradi svojega posebnega zdravstvenega stanja niso še dodatno prikrajšani in hkrati celemu razredu omogočijo, 
da pouk lahko poteka nemoteno. 
Spremljevalca ne dobijo vsi otroci, ki bi ga potrebovali, pa čeprav jim je tovrstna dodatna pomoč zagotovljena v 
pravnomočnih odločbah o usmeritvi otrok, ki jih na podlagi mnenja strokovne komisije izda Zavod RS za šolstvo, šola 
pa nato izvaja s pomočjo individualiziranih programov. Šola lahko namreč stalnega spremljevalca zaposli le, če ji ga 
posebej odobri Ministrstvo za izobraževanje.  
 
Po zakonu o usmerjanju otrok s posebnimi potrebami (ZUOPP) za obravnavana otroka spremljevalec ni predviden. 
Dobijo jih namreč le slepi ter težje in težko gibalno ovirani otroci. Vsem drugim – dolgotrajno bolnim, slabovidnim in 
avtističnim otrokom ter otrokom s čustvenimi in vedenjskimi motnjami – lahko na šolah po ZUOPP zagotovijo le 
začasnega spremljevalca, financiranje katerih morajo zagotoviti šole same, oziroma so napotene na pomoč lokalne 
skupnosti. 
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Občina Brda bi s sprejetjem predlaganega SKLEPA zagotavljala: 
*   Osnovni šoli Kozara Nova Gorica nadaljevanje kritja stroškov dveh spremljevalcev, in sicer v obsegu dejanskih 
stroškov zaposlenega, kar vključuje bruto plačo in pripadajoče dajatve in regres za letni dopust.  
 
Šola ocenjuje, da bo znašal obseg potrebnih sredstev za financiranje spremljevalca v šolskem letu 2024/25 v višini 
39.000 Eur. Ker gre za nadaljevanje ukrepa financiranja zaposlitve spremljevalca otroku s posebnimi potrebami so 
navedena sredstva že predvidena v Proračunu Občine Brda.    
 
Predlog sklepa sta obravnavali tudi Komisija za socialna vprašanja in Komisija za negospodarske dejavnosti na skupni 
seji dne 9. 9. 2024. Komisija za negospodarske dejavnosti ni bila sklepčna. 
 
Komisija za socialna vprašanja se je seznanila s predlogom sklepa. Komisija je predlog potrdila in gradivo ocenila kot 
vsebinsko primerno za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občina Brda bo Osnovni šoli Kozara Nova Gorica zagotavljala finančna sredstva za kritje stroškov zaposlitve: 

• dveh delovnih mest »Spremljevalec otrok s posebnimi potrebami«, s polno zaposlitvijo, za nudenje pomoči 
dvema učencema (skladno z vlogo in opisom OŠ Kozara z dne 12. 7. 2024).  

Sofinanciranje iz občinskega proračuna se izvaja v šolskem letu 2024/2025, in sicer v odboju od 1. septembra 2024 in 
najdlje do zaključka pouka v šolskem letu. 
2. Ta sklep začne veljati takoj.  

 
Ad 9. 

 
Imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet območne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti Nova Gorica 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Javnega sklada RS za kulturne dejavnosti za imenovanje predstavnika Občine Brda v Svet 
Območne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti Nova Gorica (v nadaljevanju: OI JSKD Nova Gorica).  
 
27. člen Akta o ustanovitvi Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejavnosti (Ur. list RS št. 72/10) določa, da 
ima Svet območne izpostave najmanj tri člane, ki jih imenuje direktor na predlog samoupravnih lokalnih skupnosti z 
območja, ki ga pokriva. Mandat članov traja štiri leta z možnostjo ponovnega imenovanja. 
 
Samoupravne skupnosti oblikujejo predlog na podlagi poziva kulturnim društvom, zvezam kulturnih društev ter 
posameznikom s področja kulturnih dejavnosti, ki delujejo v posamezni samoupravni lokalni skupnosti. 
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 27. 6. 2024 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za predstavnika Občine Brda v Svet OI JSKD Nova Gorica. Ker do roka ni prispel 
noben predlog je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda dne 9. 7. 2024 ponovno 
objavila poziv za posredovanje predlogov.       
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 9. korespondenčni seji in 
sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da za predstavnika 
Občine Brda v Svet Območne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti Nova Gorica imenuje:  

− Alessandro Sluga, Kozana 26, 5212 Dobrovo 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet Območne izpostave Javnega sklada za kulturne dejavnosti Nova Gorica za 
štiriletno mandatno obdobje imenuje   

• Alessandro Sluga, Kozana 26, 5212 Dobrovo 
2. Ta sklep velja takoj. 
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Ad 10.  
 

Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 340/3 k. o. Šmartno 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina je prejela prošnjo od Elektro Primorske za odkup parcele p. št. 340/3 k. o. Šmartno, na kateri je postavljena 
transformatorska postaja in parcela ne služi več zaznamovanemu javnemu dobru poti. Pri parceli p. št. 340/3 k. o. 
Šmartno, ki je zaznamovana kot javno dobro in izven pravnega prometa, je pred prodajo potrebno izbrisati zaznambo. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra   
 

1. S  tem sklepom  se ukinja  kot javno dobro – pot:  

• ID znak: parcela 2281 340/3 katastrska občina 2281 ŠMARTNO parcela 340/3 (ID 191055) 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 11. 

 
Ureditev zaznambe javnega dobra na nepremičninah v k. o. Kozana 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Občina je lastnica parcele 691/1 k. o. Kozana, ki predstavlja zaznamovano javno dobro – poti. Občina je pridobila v last 
parceli  693/4 in 692/2 obe k. o. Kozana, ki v naravi predstavljata sestavni del parcele 691/1 k. o. Kozana. Doslej na 
nepremičninah ni bilo zaznambe javnega dobra.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

1. S tem sklepom pridobita status grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičnini z ID znakom:  

• ID znak: parcela 2288 693/4 katastrska občina 2288 KOZANA parcela 693/4 (ID 7028697) 

• ID znak: parcela 2288 692/2 katastrska občina 2288 KOZANA parcela 692/2 (ID 7028670) 
2. Nepremičnini iz 1. točke tega sklepa pridobita status grajenega javnega dobra lokalnega pomena v lasti Občine 

Brda z ugotovitveno odločbo, ki jo na podlagi tega sklepa po uradni dolžnosti izda občinska uprava. Po 
pravnomočnosti odločbe se predlaga zaznamba javnega dobra v zemljiški knjigi. 

3. Ta sklep prične veljati osmi dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 12.  

 
Ukinitev zaznambe javno dobro na parceli 317/2 k. o. Krasno 
 
Obrazložitev poda Dejan Rusjan.  
 
Parcela 317/2 k. o. Krasno v naravi predstavlja del opuščene poti in ne služi več namenu javne poti,  zato  je potrebno 
navedeno zaznambo izbrisati. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o ukinitvi javnega dobra   
 

1. S  tem sklepom  se ukinja  kot javno dobro – pot:  

• ID znak: parcela 2279 317/2katastrska občina 2279 KRASNO parcela 317/2 (ID 7418642) 
2. Nepremičnina iz 1. točke tega sklepa preneha imeti značaj javnega dobra. 
3. Ta sklep začne veljati takoj po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 
Ad 13. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 14. redne seje  
 
Teja Jelina, v zvezi s podanim odgovorom, glede ureditve dostopne ceste do cerkvice Sv. Križa v Kojskem predlaga, da 
se s predlagano pobudo nadaljuje in razmisli o razširitvi obstoječe poti ter v sodelovanju s Svetom za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu Občine Brda najde ustrezno rešitev.   
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Ad 14. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Jurij Špacal 
Predlaga, da se na pobudo vaških in krajevne skupnosti pripravi prioritetna lista za ureditev in sanacijo občinskih cest, 
ki jo sprejme občinski svet ter določi časovnica.   
 
Teja Jelina  
1. S strani več starejših občanov je prejela pobudo glede možnosti razširitve vhoda na glavno cesto pri  

zdravstvenem domu na Dobrovem, saj se dve vozili težko srečata, s tem pa bi tudi pridobili dodatna parkirna 
mesta, saj kot je slišati jih vedno več primanjkuje. Opažajo tudi, da so parkirna mesta preozka, saj starejši ljudje 
težje izstopajo iz avtomobila. Tako bi z razširitvijo vhoda lahko pridobili tudi večje parkirno mesto. Doda še, da na 
Dobrovem ni usmerjevalnih tabel za Zdravstveni dom Dobrovo.  

2. Predlaga, da se preveri možnost postavitve ograje na stopnicah iz spodnjega parkirišča na pločnik pred 
zdravstvenim domom v Kojskem.   

 
Miloš Protić 
1. Pri poseganju v cestno telo in prekopu cest, ob zasutju in urejanju teh površin, ostajajo dela nedokončana. Zato 

predlaga, da se nad tem redno izvaja kontrolo.  
2. Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Brda ponovno opozarja, da veje dreves posegajo v 

območje cestišč. Šolski avtobusi se morajo drevesom umikati in tako posegati na drugi del cestišča, kar je zelo 
nevarno in hitro lahko pride do nesreče. Predlaga, da občinske strokovne službe bolj strogo pristopijo k predmetni 
zadevi.   

 
Nika Prinčič  
Predlaga, da se na OŠ Alojza Gradnika Dobrovo pregleda in opravi popis vzdrževalnih del (ograje, okna, pod v kuhinji v 
Kojskem,…), saj sama šola finančno ni sposobna pokriti vseh stroškov vzdrževanja.   
Prav tako opozori na to, da je bilo v letošnjem letu pred začetkom šolskega leta v učilnicah preko 30°C. Sicer se je 
ozračje nekoliko ohladilo, vendar pa zaradi gradbišča pred šolo v nekaterih učilnicah ne morejo imeti odrtih oken 
zaradi hrupa in tako delajo v popolnoma nemogočih pogojih.  
 
Damjan Birtič  
Predlaga, da se poskrbi za varnost v cestnem prometu na območju športnega parka v Vipolžah, kjer se dnevno nahaja 
veliko otrok, ki prehajajo iz ene na drugo stran športnega parka. Predlaga postavitev ležečega policaja in umiritev 
prometa.  
 
David Saksida 
Strinja se s prvotno podano pobudo svetnika Jurija Špacala, da se pripravi prioritetno listo ureditve občinskih cest in da 
je na prioritetni listi cesta za Imenje prva, ki jo je potrebno najprej urediti.  
 
Vilko Prinčič  

1. Pohvali ureditev in sanacijo usada na cesti skozi vas Gornje Cerovo in popravilo križa na pokopališču v 
Gornjem Cerovem po lanskem neurju.   

2. Ponovno apelira, da se postavi luči (cca 10) za javno razsvetljavo v zaselku Valerišče (Cerovo), ki ni osvetljeno.   
3. Mladinski klub Cerovo, ki je organiziral prireditev »Dan državnosti« v Gornjem Cerovem je s strani občinskih 

svetnikov pričakoval večjo udeležbo.   
 
Nadja Šfiligoj  
Predšolski otroci so tudi tisti otroci, ki ne obiskujejo vrtca. Občina in vrtec sta dolžna enakovredno poskrbeti za 
vključevanje teh otrok v razne prireditve in druge priložnosti. Daje pobudo občini, da pristopi k pripravi strategije za 
predšolsko vzgojo, ki bo zajela vse predšolske otroke od rojstva naprej in jim skušala vrtec približati.   
 
dr. Karol Peter Peršolja  
1. Ponovno poda pobudo za postavitev prikazovalnika hitrosti na cesti Kojsko v smeri proti krožnemu križišču v 

Gonjačah.   
2. Predlaga ureditev povezovalne poti med Sv. Heleno in cesto v Gonjačah.   
3. V Brdih je vedno več zapuščenih in zanemarjenih hiš ter zaraščenih kmetijskih zemljišč. Ali ima občina kakršnokoli 

možnost, mogoče s pripravo kakršnegakoli dokumenta, da poskuša videz Brd še izboljšati na račun tega, da bi 
zapuščena kmetijska zemljišča in zapuščene stavbe vzpostavila v normalno stanje?    
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Ad 15. 
 

Realizacija sklepov 14. redne seje 
 
Sklepi 14. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 19.23.  
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